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Brukerutvalget  
Sunnaas sykehus HF 

 
Protokoll 
Tid: 30.05 2023 klokken 10.00 -14.00  
Sted: GU 39B Sunnaas sykehus 
 
Tilstede 
Ingrid Njerve, nestleder 
Jenny-Irene Holte 
Marianne Graham Hjelmen  
Sadia Jabeen Iqbal 
Ann-Sissel Pettersen, koordinator  
Kirsten Sæther, ledelsens representant 
 
Fraværende 
Øyvind Gerhardsen, leder 
Emilie Duane Nordskog 
Martin Skolebekken 
 
Saksliste 

Saks nr. Tid Tidspkt. Saker til behandling 30.05.23 Ansvar 
20 5 10.15-

10.20 
Innkalling og agenda Ingrid Njerve, nestleder 

21 0 10.15-
10.20 

Protokoll fra 20.03.22 
Godkjennes med rettelse fra Jenny 

Ingrid Njerve, nestleder 

22 15 10.20-
10.35 

Gjennomgang styresaker til møte 02.06.23 
Styret - Sunnaas sykehus 
Kirsten redegjorde for styresaker. BU ønsker at 
protokoll blir tilsendt før godkjenning.  
 
Virksomhetsstatus: 
Foretaket har et positivt resultat hittil i år på 
+11,7 millioner mot budsjettert +2,0 millioner. 
Dette gir et positivt avvik på +9,7 millioner. 
Foretaket har inntektsført full 
kostnadskompensasjon for MEDEVAC-UA-
pasienter t.o.m. april.  
 
Spesielt positive resultater 
- Ventetiden er på vei ned og er i april på 40 
dager. 
- I april overholdt sykehuset 96,5 % av 
pasientavtalene. Styringsmål til HSØ er 95 %. 
- Hittil i år er over 39 % av alle polikliniske 
konsultasjoner utført digitalt. Styringsmål HSØ er 
15 %. 

Kirsten Sæther 

https://www.sunnaas.no/om-oss/styret
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- Hittil i år er 82 % av epikrisene sendt første dag 
etter utskrivelse. Nasjonalt styringsmål er 70 %. 
- Beleggsprosenten er 102 % som er høyere enn 
budsjettert. Det har vært 253 flere liggedøgn 
enn budsjettert. 
Områder sykehuset har spesielt fokus på 
 
a - Lønnskostnader og bruk av månedsverk - 
Overforbruk av 6 månedsverk pr. april 
b - Aktivitet i poliklinikk ved antall 
konsultasjoner - Negativt avvik på 102 
konsultasjoner pr. april 
c - Ventetid - Måltall HSØ økt til 55,5 dager for 
2023 pga. lang ventetid 2022. Pr. april er 
ventetiden 50,7 dager. 
Administrerende direktørs vurdering av 
sykehuset. 
 
Prioriterte områder 2023 
- Strategisk omstilling 
- Fullføring av konseptfase byggetrinn 3. 
- Operasjonalisering av utviklingsplan 2035 (U35) 
for Sunnaas sykehus HF. 
 
Driftsorienteringer fra adm.dir: 
1. Dialogmøte med kommunene 
2. Lederutvikling ved Sunnaas Sykehus HF 
3. Organisering av personvernombud i Helse Sør-
Øst 
4. Implementering av Rammeverk for 
spesialisthelsetjenestens samfunnsansvar 
 
Temasaker: 
CARF re-akkreditering 2024 
Klinisk aktivitet på 123 
Sunnaas Rehabilitasjon Cluster 
 
Seminar: Byggetrinn 3 
 
 

23 10 10.35-
10.40 

Nytt fra råd/utvalg.  
24 mai møte mellom ledere og nestledere i BU i 
BU HSØ: 
På agenda stod blant annet: 
Viktigste sakene/utfordringene for Helse Sør-Øst 
v/ Terje Rootwelt, administrerende direktør 
Helse Sør-Øst RHF og helsekompetanse. Ingrid 
deltok på møtet. 
Informasjonsmøte 31.05.23 for pasienter med 
tema reise som funksjonshemmet.   
Samarbeidsmøte BU og FFO 2 dagers konferanse 
med diskusjoner og Workshop. 

alle 
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Planlegge og sette dato for dialogmøte neste 
møte. 
 

24 15 10.40-
10.55 

Orienteringer fra ledelsen. 
Byggetrinn 3 – Håper på svar tidlig i juni. 
Omstilling: Dialoggruppe opprettet. BU er ikke 
deltaker i denne gruppen.  
Bakgrunn for opprettelse av gruppen: 
Flere utredninger de siste årene beskriver at 
dagens modell for helsetjenesten ikke er 
bærekraftig. Ett perspektiv som løftes enda 
tydeligere frem i Helsepersonellkommisjonens 
rapport Tid for handling, er at vi blir færre 
helsearbeidere per pasient. Samtidig vil flere vil 
ha behov for rehabiliteringstjenester, vi vil trenge 
ny kompetanse, ikke minst som følge av økt bruk 
av teknologi og digitalisering, og vi må løse 
arbeidsoppgavene våre på en litt annerledes 
måte.  
Helsetjenesten er i endring og vi på Sunnaas må 
omstille oss om vi skal realisere ambisjonene våre 
for fremtidens rehabiliteringstjenester. 
Fagplan for rehabilitering: BU bør bidra inn i 
høringen. Innkalles til eget arbeidsmøte (teams) 
19 juni kl. 12.  
Strategi:  
Skal lages et strategi dokument for hele 
sykehuset 2024 til 2040. brytes ned i 4 års 
perioder. Avdelingene skal fortsatt lage egne 
handlingsplaner. 

 

 10 10.55-
11.05 

Pause alle 

25 45 11.05-
11.50 

Temasak (25 min til presentasjon, 20 min til 
spørsmål) 

- Henvisningsveier til spesialisert 
rehabilitering, både ved private 
rehabiliteringsinstitusjoner og ved 
sykehus.  

1. Oversikt over tilbudene hos 
de private og i sykehusene  

2. Henvisningsveier  
3. Henvisningsrett  
4. Innhold i henvisning  
5. Hva med de uten fastlege  
6. Statistikk over «forbruk» - 

noen som burde fått, men 
som ikke får tilbud?  

Presentasjonen sendes ut som vedlegg til 
foreløpig protokoll 

Jon Ivar Sørland, 
enhetsleder Regional 
koordinerende enhet 
(RKE) 

26 15 11.50-
12.05 

Handlingsplan for BU. Legger ved års jul i 
utsendelse av foreløpig protokoll. 

Kirsten Sæther 
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Vanskelig for medlemmer i BU å klare og møte 
på pasient allmøter i avdelingene. Møtene bli 
ofte flyttet på. Se på muligheter for å gjøre BU 
og Bu`s rolle kjent for inneliggende pasienter.  

27 15 12.05-
12.20 

Rekrutering medlemmer BU. 
Anbefaler å starte prosessen tidlig. Sendes til 
SAFO og FFO på nasjonalt nivå. 
Plan: sende ut i juni, frist for innmelding 
september og intervju med påfølgende 
utvelgelse i oktober. 

Kirsten Sæther 

 25 12.20-
12.45 

Lunsj  

28 30 1245-
13.15 

Mat og rehabilitering:  
- Fremtidens matomsorg til 

orientering om prosjektet  
Ann-Sissel orienterte om prosjektarbeidet. 
Vedlagt presentasjon som er konfidensiell og 
ikke må deles utover BU sine medlemmer.    

Ann-Sissel Pettersen 

 30 13.15-
14:00 

Eventuelt  
 
Adm. Kontroll: utsettes til neste møte 
Virksomhetside: Gjøre andre bedre. Tas opp 
som tema sak i BU til høsten. 
Medvirkning Aker fungerer dårlig 
Anbefalinger for pasienter fra Sunnaas til 
videre behandling i kommunene:  
BU medlemmer har fått tilbakemelding om at 
anbefaling fra Sunnaas sykehus til kommunene 
er blitt «svakere». BU mener Sunnaas sin 
anbefaling må ta utgangspunkt i 
pasient/brukerens behov og ikke tilpasses 
kommunenes behov. 
 
Ann-Sissel Pettersen ny koordinator BU ønsker 
at dere i BU sender til hennes e-post adresse i 
stedet for sekretariat slik dere har gjort tidligere: 
Ann-Sissel.pettersen@sunnaas.no 
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